
Referat fra styremøte i Lille Oust Vel tirsdag 09.02.21 kl 18.30 

 

Tilstede: Tove Wangensten, Christin Krohn, Einar Lie, Ole Henrik Christensen og  

Lisbeth Søraas 

Møteleder: Tove Wangensten 

Referent: Lisbeth Søraas  

 

1. Godkjenning av dagsorden  

Dagsorden godkjent 

 

2. Referat fra 22.09.20 ble godkjent av styret og lagt ut på hjemmesiden i oktober 

2020. 

 

3. Søppelpunkt på Scheens brygge 

Styreleder redegjorde for saksgang så langt. 

Diskusjonen om søppelhenting på Scheens brygge er ikke avklart. Styret fortsetter å 

være i dialog med velmedlemmet som ønsker at dette søppelpunktet fjernes. 

Skilt om at bare Lille Oust Vel sine medlemmer har adgang til søppelpunktet settes i 

bestilling. 

 

4. Veiene på Lille Oust 

Styret er enig i følgende punkter når det gjelder veiene på Lille Oust: 

- Veiene er private, ikke offentlige 

- Veiene regnes ikke som utmark 

- Vellet har nedfelte rettigheter til veiene på Lille Oust 

- Vellet kan ikke innføre totalforbud mot motorisert ferdsel 

- Vellet er også et veilag 

Det er enighet i styret at frakting av personer på veiene ikke er tillatt. Dagens enkle 

veistandard forutsetter at dette respekteres. 

Styret minner om brevet fra Hans Oust Heiberg, sendt ut til alle medlemmer av LOV 

18. sept. 2020. 

 

5. Nasjonal vårryddedag 13. mars 

Vårryddedagen er i år lagt svært tidlig for ikke å forstyrre i hekketiden. Så tidlig er det 

få som har båtene på vannet på Lille Oust og derfor lite realistisk å gjennomføre 

rydding. Styret besluttet av den grunn å flytte ryddedagen til helgen 9.-10. mai.  

Ole Henrik bestiller Skjærgårdstjenesten til henting av søppel den påfølgende uka. 

 

6. Kort orientering om status på nye Scheens brygge 

Bærum kommune ønsker å punktregulere for båtplasser både i Hestehagebukta og på 

Scheens brygge. Hestehagebukta skal reguleres først. Kommunestyret har besluttet at 

2. gangs behandling av reguleringsssaken i Hestehagebukta utsettes i påvente av dom i 

jordskiftesaken.  

Grunneierne som ikke har strandlinje i Hesthagebukta er enige om å starte en 

jordskiftesak. Et advokatfirma har fått i oppdrag å forberede saken. Årsmøtet i 2019 

sluttet seg til styrets ønske om å være med på en jordskiftesak under forutsetning av at 

noen forhold var avklart. Disse forholdene ble avklart på årsmøtet i 2020. Det er opp til 

årsmøtet å avgjøre hvilket forholdsmessig økonomisk bidrag Vellet skal bidra med i 

jordskiftesaken. Jordskiftesaken vil klargjøre Vellets rettigheter. 

 



7. Status for nye styremedlemmer i LOV 

Styret jobber aktivt med å finne kandidater til styreverv for 2021/2022. 

 

8. Årsmøte 2021 

Årsmøtet avholdes i tråd med tradisjonen, andre torsdag i juli. I år er det torsdag  

8. juli. 

 

9. Datoer for styremøter våren 2021 

Møtene framover vil i stor grad handle om å forberede årsmøtet. 

Neste styremøte er satt til tirsdag 20. april kl 18. 

 

10. Eventuelt 

Eva Skaar har sendt en e-post til styret med spørsmål om innkjøp av benk til 

Dampskipsbryggen. Styreleder har besvart henvendelsen og bekreftet at det er satt av 

kr 8000 i budsjett til dette formålet. 

Det vises for øvrig til referat fra 22.09.20. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


